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True Faith/真假信心 
 

希伯來書的作者這樣子的定義信心: 

 The author of Hebrews defines faith as: 
信就是所望之事的實底，是未見之事的確據。【來 11:1】 

Now faith is the assurance of things hoped for, the conviction of 
things not seen. 【Heb 11:1】 
 

Q: 怎麼解釋呢? How to explain it? 
    
   Illustration 1: 
 
   Illustration 2: 
  【撒上 1Sam  16:10~13】 

 
  →大衛的信心, 不但預備了自己, 也預備了周圍的人 

      David’s faith not only prepared himself, but also the people around him. 
    【撒上 1Sam 22:1~2】 

 
 

我們來看一看真假信心. false faith versus true faith 
【王下 2King 6:24~25】 

 

1. 假的信心/false faith: 以色列王約蘭/King of Israel 
 

I. Religious façade is not necessarily a demonstration of faith. 
   宗教的外表不一定就是真正的信心. 
 
【王下 2King 6:26~31】 

 
【斯 Esth 4:1~3】 

  →穿著麻衣表示在神面前有一個憂傷痛悔的心 

     Wearing sackcloth means having a broken and contrite heart before God. 
 
【利 Lev 26:27~29】 

   
 Illustration 3: 

 

 
II. A fake faith tends to be negative, and tends to be self-destructive. 
    一個虛假的信心一般是很負面的, 而且傾向於自我毀滅. 
 
【王下 2King 6:32~33】 

  Illustration 4: 
  Illustration 5: 
 

2. 真正的信心/true faith:以利沙/Elisha 
 

III. A true faith faces the challenges and seek true solutions from the 
     Lord./一個真正的信心是面對困難, 尋求從神來的解決. 
 
【王下 2King 7:1~2】 

 
  Illustration 6: 
【但 Dan 3:16-18】 

 
 

Reflections: 
1. 真正的信心是相信良善的神, 必幫助我們克服惡者的攻擊, 讓我們可以

得到神全然的祝福. 分享一個你自己的信心得到實現的例子. True faith is 

believing the good God will help us to overcome the constricting 
enslavement from the evil one and to receive the full blessings from him.  
Share a testimony of your life that you experience the triumph of your faith. 
 
2. How do you receive your faith?  Share an example of how your faith was 
initiated? 你如何得到你的信心? 分享你信心得以開始的例子. 
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